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   R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

             GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR ŠKURINJSKA DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA ŠKURINJSKA DRAGA 
 

Klasa:    024-05/24-01/30 
Ur.broj:  2170-1-03-04-24-6 
Rijeka,   26. ožujka 2024. 

    
ZAPISNIK 

SA 12. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

12. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je 25. ožujka 2024. (ponedjeljak), s početkom u 16:00 
sati u prostorijama Mjesnog odbora Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Miroslav Deković, predsjednik VMO 
- Julija Kordić, zamjenica  predsjednika VMO 
- Davor Šojat, član VMO  
- Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Miroslav Badrić, Rijeka plus 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Anela Kajtezović, članica VMO  
- Nikolina Šaponja, članica VMO  

 
 

Zapisnik sa 11. sjednice održane 15. veljače 2024.g. jednoglasno je usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Rijeka Plus 
2. Čistoća 
3. Uređenje dječjih parkova 
4. Eko akcija 
5. Izložba 
6. Preusmjeravanje sredstava 
7. Brodokomercov Market  
8. Razno   

    
 
 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
TOČKA 1. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković pozvao je g. Miroslava Badrića (TD Rijeka plus d.o.o.) na 
sjednicu kako bi se raspravili nerealizirani radovi - rupe na cesti, označavanje parkirnih mjesta, 
bojanje ograda . Spomenuti nerealizirani radovi riješit će se dijelom iz sredstava redovnog 
održavanja, a dijelom kroz male komunalne akcije iz 2024. godine, odnosno kao novi prijedlozi za 
2025. godinu  
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TOČKA 5. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković informirao je vijećnike da bi se u svibnju napravila izložba Kvart kroz 
povijest. Izložile bi se stare fotografije naselja. Napomenuo je da bi prostor trebalo osvježiti bojom i kupiti 
vodilice za vješanje slika. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
 
TOČKE 6. i 7. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković predložio je da se sredstva koja su  bila namijenjena za realizaciju 
projekta  u okolišu Jelićeve 1 prenamjene za izradu projekta uređenja prostora Brodokomerca, odnosno 
prenamjena dijela tog prostora u parkirni prostor. Fadljević Dragica je istaknula da je tu problem 
vlasništva i da Grad nije potpuni vlasnik kao i činjenicu da to nije mali projekt koji se može realizirati kroz 
male komunalne akcije. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
 
TOČKA 8. 
Predsjednik VMO Miroslav Deković  postavio je upit d li postoji zakon ili određeni akt kojim se regulira 
udaljenost kladionica od osnovne škole ili škola uopće. Fadljević Dragica  rekla je da će se raspitati. 
Također se postavilo pitanje zaštopanosti šahti oborinskih voda u ulici Antuna Mihića. Dragica Fadljević 
podsjetila je vijećnike da je otvoren oglas za prijavu malih komunalnih akcija, te da vijeće pripremi 
prijedloge.  
 
Zaključak: 
Zatražiti informaciju vezanu za kladionice. Zatražiti čišćenje šahti u ulici Antuna Mihića. 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.   
                                                                                                                                                                   

 
              Zapisničar:                                                      Predsjednik  
                                                                                                                 VMO Škurinjska Draga: 

    
                  Dragica Fadljević 

                                                                                                          Miroslav Deković 
                    

 

Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje. Miroslav Badrić ponovno je iskazao d aće 
se do lipnja 2024. godine nastojati riješiti dio problematike. 
 
 
TOČKA 2. i 4 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković upoznao je vijeće da bi se u proljetnim mjesecima kroz 4 
vikenda čistilo naselje. Predsjednik inzistira da KD Čistoća najavi košnju prije početka radova. 
Dragica Fadljević podsjetila je vijećnike da za eko akciju imaju po programu planirana sredstva.  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
 
TOČKA 3. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković iskazao je da je oprema po dječjim parkovima u dosta slabom 
stanju, osobito park uz Rastočine 3, gdje je dio opreme uklonjen. Dragica Fadljević obavezala se 
dobiti informacije od kolega iz Odsjeka za zajedničku komunalnu djelatnost. 

 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
 


